
PROTOKÓŁ NR 8/07

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 13 września 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica, 

4. Zbigniew Mazurak,

5. Tomasz Nowicki.

Zaproszeni goście:

6. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

7. Tadeusz Cwynar,

8. Andrzej Łękawa,

9. Anna Klepacz,

10. Ewa Pędziwiatr,

11. Tadeusz Bierowski,

12. Roman Kołodziej,

13. Henryk Płoński,

14. Roman Tryhubczak,

15. Piotr Tyrawa.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Projekt uchwały w sprawie wykonania pierwokupu – wnioski. 

3. Zapoznanie się z projektem uchwały o referendum „śmieciowym”.

4. Dyskusja  nad projektem uchwały  o utworzeniu Spółki  z  o.o.  pod nazwą „Stacja  Sportów 

Zimowych i Paralotniarstwa Kowary”.

5. Dyskusja  wraz  z  Komisją  Ładu  i  Porządku  o  skardze  mieszkańców  dotyczącej 

niepilnowanych psów P. Schnajdt.

6. Wnioski.

Ad.  2 W  związku  z  zakupem  przez  P.  Burmistrza  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w 

Kowarach przy ul. Podgórze obr. 4, o powierzchni 0,2136 ha, komisja została zapoznana z tematem przez 

Naczelnika  Wydziału  Inżynierii  Miejskiej  p.  Andrzeja  Łękawę.  W  głosowaniu  komisja  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (4 głosy za – 1 wstrzymujący) i nie wnosi uwag do uchwały.

Ad. 3 Odnośnie projektu uchwały o przeprowadzeniu referendum gminnego w sprawie przejęcia 
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przez Gminę Kowary obowiązków w zakresie utrzymania czystości i porządku w mieście, nastąpiła dyskusja.

Większość  członków  komisji  jak  i  pozostali  zebrani  radni  wyrażali  swoje  opinie.  Radny  p.  Bierowski 

stwierdził, że nie przekona się mieszkańców o słuszności referendum bez znajomości chociażby wstępnej ceny 

za wywóz śmieci.

Radny  Machnica  A.  optował  za  wszelkimi  dążeniami  prowadzącymi  do  tego,  aby  wreszcie  wszyscy 

mieszkańcy płacili  za wywóz śmieci,  również ci którzy mieszkają w prywatnych domach. Z danych które 

przedstawił radny p. Kołodziej wynika że za wyrzucone śmieci na obrzeża miasta,  jak i  do lasu i  w inne 

miejsca w r. 2006 gmina zapłaciła 115 tysięcy a ZEZK 20 tysięcy złotych. Są to ogromne kwoty.

Pan  Mazurak  sceptycznie  podchodzący  do  referendum  stwierdził  że  musi  być  osoba  w  Urzędzie 

odpowiedzialna tylko za sprawy śmieci.

Pan Burmistrz zaproponował zaproszenie burmistrza miasta Karpacza aby przedstawił bliżej jak funkcjonuje 

w  Karpaczu  uchwała  podjęta  w  2003 roku o  przejęciu  przez  miasto  obowiązków w  zakresie  odbierania 

odpadów komunalnych. Wiążących wniosków ani opinii komisja w tym temacie nie podjęła.

Ad. 4 W obecności radców prawnych P. A. Król i P. Kubackiego na wniosek przewodniczącej został 

omówiony projekt uchwały na sesję w dniu 19.09.2007 dotyczący utworzenia Spółki z o.o. pod nazwą „Stacja 

Sportów Zimowych i Paralotniarstwa w Kowarach”. Wniosków w tej kwestii komisja nie podejmowała.

Ad. 5 Podanie mieszkańców ul. Kowalskiej i ulic sąsiednich (30 podpisów mieszkańców) dotyczyło 

podjęła interwencji w sprawie niepilnowanych zwierząt pani B. Schnajdt.

Psy  są  niepilnowane,  swobodnie  biegają  po  okolicy,  stanowią  zagrożenie  dla  wszystkich.  Obecny  na 

posiedzeniu Komisji Ładu i  Porządku jak i Komisji Rewizyjnej pan komendant policji  stwierdził że zrobił 

wszystko co leży w gestii policji w tej sprawie podobnie pani dyrektor ZEZK-u, p. Perłowska.

Wszelkie poczynania są bezskuteczne i niecelowe. Komisja Rewizyjna podobnie jak Komisja Ładu i Porządku 

składa odpowiedni wniosek do Pana Burmistrza w tej sprawie.

Komisja zobowiązała się zaopiniować wniosek chętnych na ławników.

 

Wnioski:

1. Odnośnie  projektu  uchwały  o  pierwokupie  nieruchomości  niezabudowanej  w  Kowarach  przy  ul. 

Podgórze obr. 4 o pow. 0,2136 ha, komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały (4 głosy 

za – 1 wstrzymujący się) nie wnosi żadnych uwag.

2. Odnośnie referendum dotyczącego śmieci, komisja nie podjęła żadnych wniosków ze względu na brak 

bliższych danych.

3. Na  skargę  mieszkańców  odnośnie  niepilnowanych  zwierząt  P.  Schnajdt,  komisja  wnioskuje  o 

zabezpieczenie w budżecie miasta środków na odłowienie psów, aby zapobiec groźnym przypadkom 

na szkodę ludzi.

Posiedzenie zakończono o godzinie 17:00.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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